
Referat fra formandskabsmøde 7. maj 2024 

Til stede: Tove, Henrik, Elsa, Mads og Peter 

Afbud: Morten og Benny 

 

1. Dagsorden godkendt. 
 

2. Referat 9. april – godkendt. 
 

3. Meddelelser fra formand og kontor: 
Esther er ved at blive ”kørt ind” – hun er rundt og hilse på seniorholdene og 
sidder med til relevante møder/ samlinger ift senior. Hun starter op 1. 
august. 
 
Der går rimeligt godt med at finde timelønnede instruktører til 
gymnastikafdelingen – således, at vi kan afvikle 3 blokke af 3 – 4 hold m 2 
trænere på hver som vedtaget på seminaret. Vi kan således udvide med et 
hold samt hæve deltagerantallet på holdene til 25. 
Gymnastikopvisning søndag 12. maj på Idf. 
 

4. Nye vedtægter: Med nogle få ændringer ligger udkastet nu klar til ”at gå i 
luften” – et standardsæt tilpasset til vores virkelighed. 
 

5. På GF præsenteres regnskabet med nogle få overskrifter/statements for at 
skabe overblik/ forståelse før det ”store” regneark kommer på for 
spørgsmål. 
 
Samme måde m budgettet. 
Formandskabet foreslår følgende kontingentstigninger: 
Alle hold på nær svømning stiger med 100 kr. pr. sæson. 
Svømning stiger med 200 kr. pr. sæson. 
Senior sommer stiger med 50 kr. pr. sæson. 
Passivt kontingent stiger med 50.kr. pr. sæson. 
 
 



6. Generalforsamlingen afholdes 27/5 kl 17.00 i salen på Valdemarsgade 4. 
Vi beder om tilmelding ift bestilling af sandwich. 
Vi beder om at forslag meget gerne må være kontoret i hænde senest 21/5 
– det gælder især ændringsforslag til det foreslåede vedtægtssæt. 
 

7.  Sammen m medarbejderne ser vi på hvordan vi kan bruge vores ”løn” 
bedre – der har været meget spildtid på kontorvagterne samtidig er det 
svært at ”få ro” til at arbejde på kontoret. 
 
Esther får som udgangspunkt vagter man, tirs og tors – de dage hvor vi har 
samlet senioraktiviteterne – herudover ser vi på om der skal bemandes 
yderligere. Her i løbet af maj får vi afklaret det sidste m medarbejderne og 
kan så have en endelig plan klar. 
 

8. Intet til evt. 

 

Referent: Peter G 


